

MEAL COUPON KI

Valid till: 08/23/12 (M/D/Y 月/日/年)

Valid at one of below Restaurants 以下其中一問發聽過用:

- River View Cafe (Table Service) 河景食語

Group Special Menu, minimum 4 Guests 團體套貨,四位或以上資客適用

1 Guest per coupon 每券只限一人使用

Please make reservation 48 hours in advance at 3550 3388 讀電3550 3388記憶

- Clopin's Festival of Foods, Comet Cafe 知识病 理解
- 1 main course + 1 bottle of water 一份菜 + 一支版装水
- Starliner Diner 火箭資源
- 1 main course + a half piece of corn on the cob + 1 cup of soft drink 一份菜 + 半複紫 + 一杯水

Terms and conditions

- This coupon can be used during the validity period and during the operating hours of the designated restaurant.
- This coupon must be presented at the time of ordering and payment.
- This coupon cannot be refunded, redeemed for cash in whole or in part, or exchanged for other products or discounts.
- This coupon can be used once only and only one coupon can be used at each time.
- This coupon cannot be used in conjunction with any other promotional offer.
- No photocopy of this coupon will be accepted. Damaged or altered coupon will be void. Lost coupon will not be replaced.
- For meal served in the Park, valid Park ticket is required for admission.
- 8. In case of any disputes, Hongkong International Theme Parks Limited has the right of final decision.

規則與條款

- 1. 此券只可於有效期内及指定餐廳的運作時段内使用。
- 2. 必須在點菜及結帳時出示此券。
- 3. 此券不可退款,全部或部份兌換現金,或換取其他產品或 折扣優惠。
- 4. 此券只可使用一次,而每次只可使用一張。
- 5. 此券不可與其他推廣優惠一同使用。
- 2. 恕不接受此券影印本。如遭損壞或被更改即作廢。如遺失此券,恕不另外補發。
- 7. 如在園内餐廳用餐, 必須持有有效樂園門票方可進園。
- 8. 如有任何爭議,香港國際主題樂園有限公司有權作出最後決定。

